

Pöytäkirja 9/2023

Kronos ry

Pöytäkirja

Hallituksen kokous 9/2023

Aika: 27.9.2023, kello 18.00

Paikka: Ryhmätyötila 333, Oppimiskeskus Aleksandria



Läsnäolijat

1. Hallitus

Jonatan Hjelt

Valtteri Pesu

Rosa Linke

Karoliina Mikkonen

Aapo Grönroos

Otso Kaihilahti

Sakari Bister

Pauli Sirèn

Alexi Suokas

2. Virkailijat

Mikko Anttonen

Mikko Koskinen

Oskari Leikos

Ilari Korpikoski

3. Muut jäsenet

Aino Kauriinvaha

Edith Ylönen

Ari Poutanen

Leevi Miettunen

Kim Sjöström

Käsiteltävät asiat

1. Kokouksen avaus

Avataan kokous ajassa 18.14.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestys

Hyväksytään esityslista kokouksen työjärjestykseksi, mutta lisätään kohdaksi 11. keskustelu jäsenrekisteristä.

4. Pöytäkirjantarkastajien valinta

Valitaan pöytäkirjantarkastajiksi Mikko Koskinen ja Edith Ylönen.

5. Toimialojen kuulemiset

Merkkivastaava Mikko Anttonen kertoo merkkien myynnin sujuneen hyvin ja tuottoa tulleen noin 600€, ja pyytää hyväksyntää uusien merkkien ostamiseen 200 eurolla. Varsinkin piispa- ja järjestötoiminta-merkit ovat kuluneet loppuun. Taloudenhoitaja saapune kokoukseen myöhässä, mutta hänen hyväksynnän jälkeen hallitus kannattaa merkkivastaavan pyyntöä.

Varainhankintavastaava Aapo Grönroos kertoo astioiden vuokrausten olleen vilkasta, mutta ongelmia aiheuttaneen astioiden väärin palauttaminen, sekä se, että astioiden kantaminen ilman nokkakärryjä on työturvallisuusriski. Grönroos ehdottaa nokkakärryjen ostamista, ja asia otetaan uudelleen käsittelyyn seuraavassa kokouksessa. Astioiden väärin palauttamisesta, sekä monien astioiden rikkomisesta ehdotetaan lisämaksua, jos ehtoja ei noudateta. Ehtoja päivitetään tulevaisuuden varalta.

Keskustellaan myös humanististen alojen kehityskokouksessa läpikäytyä palautekyselyä, jonka mukaan historianopiskelijat tuntevat saavansa vähemmän vertaistukea kuin muut alan opiskelijat. Tästä johtuen kokouksessa ehdotetaan kronoksen anonyymit-opiskelijat whatsapp ryhmän perustamista sekä päädytään keskustelemaan whatsapp ryhmien erillään pitämisestä, sillä moni kokee, että ne menevät sekaisin.

Tuutori Pauli Sirén kertoo osallistumismäärän fuksiristeilyllä olevan pienempi kuin normaalisti, mutta kaikki osallistujat ovat taloudenhoitajan mukaan maksaneet risteily laskun ajallaan, joten tulos on risteilyn järjestäjän mukaan kaiken kaikkiaan myönteinen.

Keskustellaan yhdenvertaisuusvastaavan johdolla turvallisen tilan ohjeiden kääntämistä sekä englanniksi, että ruotsiksi.

6. Menneet tapahtumat

Hissakahvivastaava Mikko Koskinen kertoo hissakahvien olleen osallistujamäärältään (noin 50 hlö) onnistunut, ja lupaa keskustella Anu Lahtisen kanssa seuraavista kahveista.

Tuutorit Mikko Anttonen ja Karoliina Mikkonen kertovat fuksiaisten onnistuneen hyvin, niin rastien kuin jatkojenkin kannalta.

Kronos osallistui myös HOL-risteilylle ja risteilyn tiedetään onnistuneen hyvin. Keskustellaan tulevaisuudessa HOL-risteilyjen suuremmasta markkinoinnista, sillä kronoksen edustus oli muihin yliopistoihin verrattuna varsin pientä.

Juhlatoimintavastaava Otso Kaihilahti kertoo fuksisitsien onnistuneen hyvin, ja uskoo budjetin jääneen plussan puolelle. Mikko Koskinen kertoo fuksisitsien onnistuneen myös salin puolella paljon rauhallisemmin edellisiin fuksisitseihin verrattuna. Otso Kaihilahti kertoo tarvitsevänsä apua seuraavien sitsien järjestämiseen, sillä juhlatomintavastaavan työmäärä on edelleen uuvuttava. Asia jätetään käsiteltäväksi.

Mikko Anttonen lähtee ajassa 18.47.

7. Tulevat tapahtumat

Otetaan puheeksi seuraavan päivän fuksiseikkailut. Rastin pitää olla auki klo 18, eli asianosaiset sopivat olevansa paikalla jo klo 15.

Kulttuurivastaava Oskari Leikos kertoo 6.10. järjestettävästä oppera-excusta, sekä eidoksen järjestämästä Eldoksen ja Kronoksen yhteisestä museoexcusta 1.10.

Varapuheenjohtaja Valtteri Pesu kertoo linnavaihdon aikataulusta sovittaneen turkulaisten kanssa, mutta kommunikaatio-ongelmien vuoksi ennen tapahtumaa on vielä paljon selvitettävää.

Puheenjohtaja Jonatan Hjelt kertoo osallistuvansa Kronoksen puolesta Matti Klingen muistotilaisuuteen.

Vuosijuhlamestari Sakari Bister kertoo vuosijuhlien ilmoittautumisen ja sponsoreiden valmistelun olevan hyvällä mallillaan.

8. Laskujen hyväksyminen

Juhlatoimintavastaava Otso Kaihilahti kertoo maksaneensa Alina-salin vuokran ja hallituksessa

kannatetaan varojen takaisinmaksua Otso Kaihilahdelle.

Pauli Sirén kertoo taloudenhoitajeen maksaneen fuksiristeilyn laskun.

Taloudenhoitaja ei saavu paikalle kokouksen aikana, joten laskujen hyväksyminen siirretään seuraavaan kokoukseen.

9. Kronos ry:n uusien jäsenten hyväksyminen

Hyväksytään seuraavat henkilöt Kronos ry:n jäseniksi:

Viljami Putkisaari, Ville Korhonen, Salla Maria Niemelä, Miikka Tapani Laukkanen, Jesse Juhani Jaakkola, Elli Perttilä, Milla Laamanen, Nuutti Topias Hurme, Aleksanteri Väljä, Vilma Malviina Kiuru, Aino Irina Simolin, Leevi Axel Miettunen, Joonas Aleksanteri Viljanen, Silja Elisabet Pohjakallio, Anniina Aleksandra Järnefelt, Oona Lankinen, Siiri Helena Kamppari, Elias Kalevi Pitkänen, Sofia Suihkonen, Risto Mutanen, Lumi Susanna Otsontytär Ilvonen, Touko Lattu, Hilla Aurora Alavaikko ja Elena Linnavuori.

Valtteri Pesu ja Aino Kauriinvaha lähtevät ajassa 19.06.

10. Keskustelua tekoälystä ja sen käytöstä opinnoissa

Aapo Grönroos avaa keskustelun historian kandi- ja maisteriohjelmien kehittämistapahtumassa Derek Fewsterin lähestyneen ehdotuksella opiskelijoiden ja opetushenkilökunnan yhteisestä työryhmästä tekoälyn käytöstä opinnoissa. Ehdotetaan, että Historicus kutsuttaisiin mukaan asian työstämiseen ja työryhmän kokoamiseen, jonka jälkeen asiasta voisi olla yhteydessä Fewsterin kanssa päivämäärää sovittaessa. Pauli Siréniä ehdotetaan toiseksi yhteistyöhenkilöksi. Sirén hyväksyy ehdotuksen, ja Grönroos ja Sirén lupaavat keskustella asiasta keskenään ennen seuraavaa kokousta.

11. Jäsenrekisteriä koskevat

Puheenjohtaja Jonatan Hjelt tuo esille jäsenrekisteriä koskevat tietoturvallisuuspuutteet, joista hän on keskustellut jo etukäteen sihteerin Rosa Linken kanssa. Linke kertoo tutkineensa asiaa uusien

GDPR-säännösten varjolla, ja asiaa pidetään hyvin kiireellisenä. Koska jäsenrekisterin sisältö on muilta kokouksen jäseniltä salassapidettävä, Hjelt ja Linke ehdottavat kokoustavansa asiasta keskenään ja kertomalla muutoksista tulevilla kokouksilla.

12. Muut esille tulevat asiat

Mikko Koskinen kertoo laulukirjojen olevan taitettuja ja valmiita painoon viimeistä yhdenvertaisuusvastaavan kanssa käytävää läpikäyntiä lukuun ottamatta.

Konteksti ry:n vuosijuhlista keskustellaan, 25.11, mutta kronosta edustavaa osallistujaa ei vielä löydy.

Karoliina Mikkonen tuo esille ehdotuksen fantasia ja scifi-kerhon järjestämisestä. Hallitus tukee kerhon kehittämistä. Asia otetaan puheeksi seuraavassa kokouksessa.

Kokouksessa esitetään ehdotus kronoksen lipun viemisestä yliopiston päärakennukselle yliopiston valtauksessa tuen osoittamiseksi. Tuen antamista tuetaan ja poliittisen tuen antamisen tulevaisuuden varalta keskustellaan. Tulevaisuudessa asiaa keskustellaan edelleen hallituksen kokouksissa. Lyhyellä varoitusaikalla päätettävissä asioissa sovitaan, että puheenjohtajisto voi tehdä päätöksen hallituksen puolesta.

13. Kokouksen päättäminen

Päätetään kokous ajassa 19.27.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Tarkastaneet

Mikko Anttonen,
pöytäkirjantarkastaja

Pauli Sirén,
pöytäkirjantarkastaja

Hyväksyneet

Jonatan Hjelt,
puheenjohtaja

Rosa Linke,
sihteeri